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Tijdens het rondvraagmoment van 13 september jl. heeft GroenLinks haar zorgen 

geuit en vragen gesteld over de huisvesting van internationale studenten in de grote 

steden. Ik heb toegezegd om in mijn gesprek met de B5 tijdens de Brabantstad-dag 

op 24 september jl. de huisvestingproblematiek van buitenlandse studenten aan de 

orde te stellen en daarbij te bezien of extra actie nodig is en of het expatcentrum een 

rol kan spelen in het actiever informeren van buitenlandse studenten over hun 

rechten en plichten.  

 

In deze memo informeer ik u over uitkomsten van dit gesprek. 

 

Uitkomsten van het gesprek 

Alle steden zijn actief met het huisvesten van (internationale) studenten aan de slag 

en zetten in op beschikbaarheid van voldoende geschikte en betaalbare huisvesting 

voor studenten. Ook wordt in alle steden samengewerkt met onderwijsinstellingen, 

woningcorporaties en studentenorganisaties om dit te bewerkstelligen. Helmond is 

met het Woonbedrijf in gesprek over het realiseren (van eventueel tijdelijke) 

studentenwoningen in het stationskwartier. Op basis van analyse van vraag en 

aanbod wordt in de steden gezocht naar structurele oplossingen.  

 

In ’s-Hertogenbosch wordt al veel gedaan aan informatievoorziening aan 

internationale studenten. Zo heeft Den Bosch de Engelstalige website 

studentroomsbrabant.woonserviceregionaal.nl en geven de gemeente en 

onderwijsinstellingen Engelstalige informatie op hun websites over wonen. In Tilburg 

en Eindhoven zien we dat lokale partijen intensief samenwerken om ook tijdelijke 

oplossingen te realiseren.  

 

De gemeente Eindhoven wil graag een huurteam oprichten voor het bieden van 

goede informatie over wonen aan alle studenten. Wij gaan met Eindhoven aan tafel 

om te bezien of en hoe we de Eindhovense ervaringen kunnen gaan delen met de 

rest van Brabant.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

drs. H.J.A. van Merrienboer 


